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OBČINA 

LOŠKI POTOK 

Hrib 17 

1318 Loški Potok 

Tel.: 8350-100 

Fax.: 8350-102 

 

  

 

  

Štev.: 032-0001/2010 

  

 

Z A P I S N I K 

 

2.  izredne seje Občinskega sveta občine Loški Potok, ki je bila v četrtek, 24. 10. 2013, ob 18.00 

uri  v konferenčni sobi Občine Loški Potok, Hrib 17. 

 

Sejo sveta je vodil Janez Novak, župan. 

 

Prisotni: 

 

a) župan:    Janez Novak 

 

b) člani občinskega sveta:  Jakob Bartol 

     Jan Debeljak      

     Aleš Knavs 

     Maks Lavrič       

     Romana Lavrič 

     Stanislav Mišič      

     Matjaž Pajnič 

     Peter Rus  

 

c) neopravičeno odsoten:   Janko Debeljak 

       

d) ostali prisotni: Anže Godec, univ. dipl. prav. – Odv. družba Avbreht, Zajc in 

partnerji 

 Viljem Vesel, direktor občinske uprave 

Vinko Košmerl, višji svetovalec za družbene dejavnosti 

Sašo Debeljak, višji svetovalec za gospodarstvo in kom. 

Darko Lavrič, predsednik nadzornega odbora 

Mojca Lavrič -  svetovalec za splošne zadeve 

 

Iz liste prisotnosti je razvidno, da je bila seja sklepčna. 

 

Župan je  po pozdravu vseh prisotnih predlagal dnevni red, ki so ga člani občinskega sveta prejeli z 

vabilom na sejo. Svetniki nanj niso imeli pripomb in soglasno je bil sprejet  

 

DNEVNI RED: 

 

1. 1. obravnava Odloka o ustanovitvi zavoda Dom upokojencev in oskrbovancev Loški Potok    

       (ESA: 135) 

2. Seznanitev z dopisom predsednika SDS v zvezi z zapisnikom srečanja med Vlado RS in Mestno 

občino Ljubljana, dne 23. 7. 2013 in dopisom vodje poslanske skupine SDS v Državnem zboru 

predsednici vlade v zvezi z istim zapisnikom (ESA: 136) 
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Ad 1. 1. OBRAVNAVA ODLOKA O USTANOVITVI ZAVODA DOM UPOKOJENCEV IN 

OSKRBOVANCEV LOŠKI POTOK (ESA: 135) 

 

Obrazložitev gradiva za 1. obravnavo odloka je podal g. Anže Godec, pripravljalec odloka., ki ga 

občinski svet sprejema v dveh obravnavah. Razlog za sprejem tega odloka je v tem,  da je v občini 

Loški Potok trenutno organizirano institucionalno varstvo občanov v enoti, ki je enota Doma starejših 

občanov Grosuplje, ki ima prostore  na naslovu Hrib – L. P. 104 v najemu od Občine Loški Potok. 

Najemna pogodba se bo iztekla konec leta 2014. DSO Grosuplje pogodbe ni pripravljen podaljšati po 

tem roku. Glede na število ležišč v enoti (60), bi se dejavnost institucionalnega varstva starejših 

občanov in pomoč družini na domu v navedenih prostorih lahko izvajala še naprej, kot samostojen 

dom starejših občanov in sicer v organizacijski obliki zavoda. V navedenih prostorih bi lahko kasneje 

delovala tudi zdravstvena postaja. Ker dejavnost institucionalnega varstva  v Loškem Potoku v okviru 

mreže socialnih zavodov že poteka, jo je tudi ministrstvo pripravljeno še naprej financirati, če bo 

občina izpolnjevala zakonska določila. 

Zavod bo moral pričeti opravljati svojo dejavnost bistveno prej, kot jo bo dejansko opravljal v Domu 

starejših občanov, ker če bo želel pridobiti koncesijo, bo moral biti ustanovljen (vpisan v sodni 

register, imeti v. d. direktorja, ki bo pripravil vse potrebne akte, poskrbel za ustrezne vloge na 

ministrstvu, da bo lahko pridobil koncesijo.  

G. Godec je predstavil sestavo odloka in posamezne člene. Organi zavoda, ki so predvideni v odloku, 

so tisti, ki jih določa Zakon o zavodih.  

 

V zvezi z besedilom odloka so svetniki zavzeli naslednja stališča: 

 

 V 2. členu se spremeni ime namesto „Dom upokojencev in oskrbovancev Loški Potok“ v 

„Dom starejših občanov Loški Potok“. Skrajšano ime je: DSO Loški Potok. Tudi v pečatu je 

napis“Dom starejših občanov Loški Potok“ – 4. odstavek 2. člena. 

 V 13. členu se spremeni sestava, tako, da je sestavljen iz 3 predstavnikov občine 

ustanoviteljice, enega predstavnika delavcev zavoda in enega predstavnika varovancev oz. 

stanovalcev zavoda (skupaj ga torej sestavlja 5 članov). 

 Briše se 4. odstavek 13. člena. 

 V 1. odstavku 17. člena se „pet članov“ zamenja s „tri člane“. 

 

 

G. Stanislav Mišič je vprašal ali je komisija, ki jo je imenoval občinski svet iskala tudi druge možnosti 

za delovanje doma v Loškem Potoku tudi po 31. 12. 2014. Od pričetka delovanja doma v Loškem 

Potoku smo bili vedno informirani, da je potrebno oblikovati večje domove in smo ga zato vključili v 

DSO Grosuplje, zdaj pa stvari zastavljamo z druge strani. Člani komisije in župan so podali 

obrazložitev, da je bilo opravljenih več razgovorov glede tega vprašanja. Župan se je pri več domovih 

v naši bližini zanimal za možnost, da bi naš dom postal njihova enota, vendar ni interesenta, ki bi to 

želel.  

 

Ob koncu razprave je občinski svet soglasno sprejel  

 

S K L E P : 

 

 Besedilo osnutka odloka se dopolni s spremembami iz razprave in se ga da v približno 

enomesečno javno razpravo. Pred 2. obravnavo na naslednji redni seji občinskega sveta naj 

ga pregledata še odbor za negospodarstvo in družbene dejavnosti in nadzorni odbor.  

 

 

Ad 2. SEZNANITEV Z DOPISOM PREDSEDNIKA SDS V ZVEZI Z ZAPISNIKOM 

SREČANJA MED VLADO RS IN MESTNO OBČINO LJUBLJANA, DNE 23. 7. 2013 IN 

DOPISOM VODJE POSLANSKE SKUPINE SDS V DRŽAVNEM ZBORU 

PREDSEDNICI VLADE V ZVEZI Z ISTIM ZAPISNIKOM (ESA: 136) 
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Obrazložitev oz. predstavitev dopisa predsednika SDS v zvezi z zapisnikom srečanja med vlado RS in 

mestno občino Ljubljana, dne 23. 7. 2013 in dopisom vodje poslanske skupine SDS v Državnem zboru 

predsedniki Vlade RS je podal župan. Tako so se svetniki z obema dokumentoma seznanili. 

 

Ad 3. RAZNO 

 

Točka ob sprejemu dnevnega reda ni bila predvidena, vendar so se med obravnavo predvidenih točk 

oblikovala še naslednja stališča: 

 

Župan je člane občinskega sveta seznanil, da je v skladu s sklepom 17. redne seje opravil razgovor z 

Zalo Gregorič, ki je občinski svet zaprosila za finančno pomoč za študij v tujini.  Predstavil je njeno 

finančno stanje (v vpogled je dobil pogodbo o financiranju študija v tujini) in predlagal, da ji občinski 

svet odobri finančno pomoč. S 5 glasovi ZA je bil sprejet 

 

S K L E P : 

 

 Zali Gregorič se iz proračuna občine izplača finančno pomoč za študij v tujini v višini 400 

eur. Izplačilo se izvrši v dveh delih po 200 eur do 31. januarja 2014, ko ji poteče pogodba o 

izobraževanju v tujini. 

 

 

Ga. Romana Lavrič je izrazila željo, da bi bili svetniki bolj ažurno informirani o dogajanju na občinski 

upravi (najem Kulturno turističnega centra, ukinite Poštnega urada, priprave na gradnjo čistilne 

naprave v Travniku...) 

 

Župan je člane občinskega sveta seznanil tudi z izvedeno reorganizacijo poslovanja Pošte Slovenija na 

področju naše občine. Od 1. 10. 2013 poštne pošiljke za pošti Loški Potok in Draga dostavljajo v Stari 

trg pri Ložu, kjer je zdaj tudi delovno mesto poštarjev za pošti Draga in Loški Potok. V razgovoru med 

županom in direktorjem Pošte Slovenija, DE Ljubljana je bilo občini sporočeno tudi, da bo slej ko prej 

poslovalnica pošte v Dragi organizirana preko s. p., kot dodatna dejavnost. 

 

V zvezi s čistilno napravo za Šegovo vas, Srednjo vas v Loškem Potoku in Travnik je g. Viljem Vesel 

povedal, da strokovnjaki iščejo novo lokacijo zanjo. Ko bo ugotovljeno, kje bi bila najprimernejša 

lokacija, bo sklican sestanek krajanov, ki jim bodo strokovnjaki obrazložili, kje  je najprimernejša 

lokacija in dali tudi vse ostale odgovore, ki jih bodo želeli. 

 

Kulturno turistični center na Hribu je bil v skladu z javnim razpisom oddan v najem najugodnejšemu 

ponudniku. Najemna pogodba bo sklenjena za obdobje petih let, za prvo leto je najemnina 1 eur/dan. 

Najemnik prevzame tudi obratovalne stroške.  

 

Podano je bilo mnenje, da bi o aktualnem dogajanju v občinski upravi le-ta lahko večkrat po e-pošti 

obvestila člane občinskega sveta.  

Na spletno stran občine naj se doda še občinsko glasilo »Odmevi«. 

 

 

S tem je bil dnevni red izčrpan in seja je bila zaključena ob 19.35 uri. 

 

 

 

   Zapisala:        Občinski svet občine Loški Potok: 

                       Župan: 

Mojca Lavrič             Janez Novak, ing.  


